
Zasedání SKAS MFF UK dne 5. prosince 2022
Zapsal: Willy Svoboda
Přítomní členové SKAS: Andrej Farkaš, Martina Novotná, Lukáš Nowak, Willy Svoboda, Vojtěch
Švandelík, Petr Vincena (odchod 19:18), Kateřina Vokálová, Anna Yaghobová
Hosté: doc. RNDr. Mirko Rokyta, CSc. (děkan), doc. Mgr. Michal Kulich, Ph.D. (proděkan pro studijní
záležitosti, odchod 18:15), Jan Hrabovský (odchod 19:28)

Zasedání bylo zahájeno v 17:30, zasedání řídila Martina Novotná.

Navržený program zasedání
1. Schválení programu zasedání
2. Schválení zápisu z minulého zasedání
3. Výsledky kulatého stolu s vedením matematické sekce ohledně rozdělení státnic v navazujícím magis-

terském studiu
4. Podvodné jednání studentů
5. Možné založení dětské skupiny na MFF UK
6. Hygienické pomůcky na toaletách v budovách MFF UK
7. Wishlist investic
8. Nástěnky SKAS
9. Data o ohodnocení doktorandů

10. Komunikace se zástupci fakulty v AS UK
11. Různé

1 Schválení programu zasedání

Na žádost proděkana Kulicha a Jana Hrabovského navrhla MN zařadit body 9 a 10 programu před bod
5. Tato změna byla přijata.

Hlasování: 8 – 0 – 0

2 Schválení zápisu z minulého zasedání

Zápis z minulého zasedání byl schválen tichým souhlasem.

3 Výsledky kulatého stolu s vedením matematické sekce ohledně
rozdělení státnic v navazujícím magisterském studiu

LN uvedl bod. Shrnul závěry ze schůzky, která proběhla ve středu 30. listopadu. Konstatoval, že většinou
panuje shoda rozdělit státnice a k diskuzi jsou nyní konkrétní parametry tohoto rozdělení (zejména
maximální doba mezi skládáním jednotlivých částí a podmínka na zisk posledního zápočtu za diplomovou
práci až k poslední části SZZ). Finální podoba bude dále projednávána s vedením fakulty i matematické
sekce a také na dalších zasedání SKAS.

4 Podvodné jednání studentů

Proděkan Kulich uvedl bod. Informoval členy SKAS, že v poslední době dochází zejména u zahraničních
studentů na informatické sekci k většímu množství podvodného jednání při zápočtech a zkouškách a
uvažuje se proto o zřízení databáze těchto podvodů. Tato databáze by měla sloužit pouze ke sledování
toho, zda u konkrétních studentů dochází k opakovanému podvádění při různých předmětech. Právo

1



zápisu do této databáze by měli všichni vyučující, ovšem čtecí právo by měli pouze garanti studijních
programů a studijní proděkan. K vážnému řešení záležitosti konkrétního studenta by tak docházelo pouze
při opakování podvádění.

Proběhla krátká diskuze, přičemž proděkan Kulich členy SKAS ujistil, že by student byl o svém zápisu
do této databáze vždy informován a mohl se tak bránit případnému neoprávněnému zápisu.

Usnesení: SKAS souhlasí s otevřením debaty ohledně vzniku databáze podvodného jednání studentů.

Hlasování: 8 – 0 – 0

Usnesení bylo přijato.

Proděkan Kulich ujistil členy SKAS, že konkrétní náležitosti při vzniku této databáze bude se SKAS
projednávat.

5 Data o ohodnocení doktorandů

AF uvedl bod. Členové SKAS se dlouhodobě zajímají o to, zda nedochází k nerovnosti v ohodnocení
doktorandů nejen napříč sekcemi, ale i jednotlivými katedrami a odděleními.

Děkan upozornil, že je důležité vnímat důvody rozdílů v ohodnocení doktorandů a prozkoumat, zda
na některých pracovištích nedochází k nějaké výraznější odchylce v ohodnocení větší skupiny doktorandů.

Děkan slíbil, že tato data členům SKAS dodá na jaře 2023, a to za celý rok 2022.

6 Komunikace se zástupci fakulty v AS UK

AY uvedla bod. Jan Hrabovský slíbil spolupracovat s AF na informování členů SKAS MFF UK o dění na
SKAS UK a AS UK a konstatoval, že je ochoten docházet na zasedání SKAS MFF UK i AS MFF UK.

7 Možné založení dětské skupiny na MFF UK

AY uvedla bod a připomněla členům SKAS diskuzi k tomuto bodu, která proběhla na minulém zasedání
AS.

Děkan konstatoval, že aktuálně na MFF UK není žádné místo, kde by mohla vzniknout dětská skupina.
AY proto navrhla zjistit, zda by byla možná spolupráce s PřF UK, která má vlastní školku v dochozí
vzdálenosti od budov MFF na Karlově. Děkan slíbil, že toto zjistí.

8 Hygienické pomůcky na toaletách v budovách MFF UK

AY uvedla bod a upozornila členy SKAS, že na zahraničních univerzitách je toto běžné. KV informovala
členy SKAS, že na dvou toaletách v budově MFF na Malé Straně toto již funguje. Proběhla krátká
diskuze, přičemž členové SKAS se dohodli, že požádají vedení fakulty o vybavení klíčových toalet v
budovách MFF hygienickými pomůckami.

Usnesení: SKAS žádá o vybavení alespoň jedné z dámských toalet v každé budově MFF UK hygienic-
kými pomůckami.

Hlasování: 8 – 0 – 0

Usnesení bylo přijato.
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9 Wishlist investic

MN uvedla bod. AF navrhl požádat o zlepšení vybavení respiria v Troji a o údržbu a výměnu filtrů v
pítkách ve všech budovách MFF. VŠ a MN navrhli podpořit rekonstrukci respiria na Malé Straně.

Členové SKAS se dohodli, že do konce týdne mohou případně přidat další požadavky do tohoto
seznamu, poté jej MN pošle proděkanu Skrbkovi.

10 Nástěnky SKAS

MN uvedla bod. Informovala členy SKAS o schválení požadavků SKAS, které proběhlo na minulém
zasedání KD. Proběhla krátká diskuze o optimálním umístění nástěnek SKAS. MN slíbila, že pošle email
s přesnými požadavky proděkanu Skrbkovi.

WS přebírá od MN nástěnku v Karlíně.

11 Různé

AF informoval členy SKAS o aktuální sitauci se zdražováním v menzách UK.

AY informovala členy SKAS o problematice komplikovaného zjišťování informací o zahraničních výjez-
dech, stážích atd. Navrhla sjednotit informace a seznam kontaktů na osoby, které se zabývají zahraničními
výjezdy, na fakultní web.

AF informoval členy SKAS o možnostech zisku licencí pro Overleaf. LN konstatoval, že i přes početné
využívání Overleafu studenty i zaměstanci může být skutečný počet lidí potřebujících Overleaf PRO malý.

KV navrhla rozšířit a zpřehlednit informace o Erasmu+ na fakultním webu.

Proběhla diskuze o emailech, které SKAS v poslední době obdržel.

AF slíbil, že napíše email o nutnosti upřesnění zápočtových podmínek v SIS do druhého týdne se-
mestru.

Jednání bylo ukončeno v 19:30.
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